

R.cosei Natural Enzymes Oral Rinse is recommended for:

1. Smokers/ alcohol drinkers
2. Patients suffer from oral diseases
3. After tooth extraction or persons wearing orthodontic braces/ dentures
4. Persons addicted to tea or coffee
5. Children/ elderly/ pregnant women
6. Diabetic patients/ bedridden patients
7. Salesperson/ blue collars / long distance travelers

建议使用酵漱保的人士:

1. 抽烟/喝酒人士
2. 口腔病患者
3. 拔牙后或箍牙人士/ 配戴假牙者
4. 嗜茶或咖啡者
5. 小孩/年长者/产妇
6. 糖尿病患者/不良於行动的病患者
7. 业务推销员/蓝领阶层/远程旅程者

Instructions for use:

- Recommended to use one package each time.
- Use daily after teeth brushing or eating.
- Patients with oral diseases, such as dry mouth, ulcers, bad breath, etc., try to retain "R.cosei" oral rinse in the mouth longer during mouthwash, to promote antibacterial effect.

使用说明:

- 建议每次用量一包。
- 每天刷牙或进食后使用。
- 口腔病患者如: 口干症、溃疡、口臭等, 漱口时尽量让“酵漱保”液体长时间停留在口腔内, 以促进抗菌效果。

Distributed by:

BELINA COSMETICS SDN BHD (162997 A)(AJL93329)

36, Lorong 6C/91, Taman Shamelin, Cheras 56100, Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel : 1700-81-6096 Oversea : +603-9200-8911 Fax : 1700-81-4114

Website : www.belina2u.com Email : info@belina2u.com

SGS



Be Living Naturally

with

Natural Enzymes Oral Rinse

天然酵素口腔美保液

R.COSEi

For more information, please contact / 欲知更多详情, 请联络:

BELINA™
INTERNATIONAL



Be Living Naturally with

Natural Enzymes Oral Rinse

天然酵素口腔美保液

R.COSEi

1. Why do we need "R.cosei"? 为何需要酵漱保?

People nowadays always suffer from oral diseases due to unhealthy diet and lifestyle, and also lack of awareness on oral health care. They are not aware that the warm and moisture mouth is a breeding ground for bacteria. If oral disease is not treated in time, the migration of a large number of bacteria from the mouth into the human body will lead to other diseases. Thus, one should pay attention to the routine oral health care. R.cosei natural enzymes oral rinse can quickly wipe out harmful bacteria that are breeding on the throat, tongue, gums, teeth, etc., prevents bacterial infection in oral cavity, prevents tooth decay and gum disease, eliminates odors, restores a healthy oral cavity and provides teeth whitening effect.

现代人常因不良的饮食与生活习惯及薄弱的口腔保健意识下，而患有口腔疾病。那是因为不知道温暖和湿润的口腔，是细菌繁殖的温床而患上了口腔病。如果不及时治疗，大量的细菌便会从口腔涌入人体内引发其他疾病，所以日常口腔保健是绝对不容需被忽略的。酵漱保纯天然酵素口腔美保液能迅速把滋生在喉咙，舌头，牙龈，牙齿等的害菌迅速灭掉，防御口腔受到细菌侵略，预防蛀牙及牙周病，消除异味，还原口腔健康环境与牙白效果。

2. Do you know? 你知道吗?

The amount of invisible bacteria hidden in between the bristles of an ordinary toothbrush can count up to 730,000 particles, even only three weeks after used.

普通牙刷被使用三周后，一般上隐藏在刷毛内肉眼看不见的菌量可达超过730,000颗粒。



3. Factors that can cause oral diseases 导致口腔病的原因

Oral healthcare experts shared factors that can cause oral diseases:

- drinking & smoking habits, addicted to sweet
- stress, insomnia or lack of sleep
- using toothbrush that is having bacteria
- taking medicine
- under medical treatment

口腔医疗专家评论能导致口腔病的原因：

- 喝酒，抽烟，嗜甜
- 压力，失眠或睡眠不足
- 使用长菌的牙刷
- 服用医疗药物
- 医疗病状期

6. Witness the miracle in just 30 seconds.... 30秒神奇立刻见证.....



Before
之前

After
之后

5. Unique Characteristics 独有的特性

1. Natural herbal formulation 1. 天然草本植物配方
2. Natural fermentation technology 2. 天然发酵技术
3. No chemical or drug ingredients 3. 无化学药物成分
4. SGS Testing 4. SGS安检测验

4. Main Ingredient 主要成分



Main Ingredient 主要成分

Catechin extracted from a variety of tea tree leaves

- contains high amount of natural fluorides, acting to eliminate free radicals and slow down gums aging.
- helps to promote acid resistance to prevent tooth decay, plaque and gum diseases.
- possesses antibacterial activities and removes odors from smoking or diet.

萃取自多种茶叶中的儿茶素

- 含有大量的天然氟，能够清除自由基及延缓牙龈老化
- 促使牙齿有超强的酸质抵抗力来预防蛀牙，牙菌斑及牙周病
- 抗菌及能去除抽烟或饮食所引起的异味

Other Ingredients 其它成分

